
Holmestrand Rotary Klubb 

Referat fra peismøte, Kommunikasjonskomiteen 

Sted:  Hos Olav Dalseth 
Dato: 27.2.2018 
Tilstede: 
Øivind Haugen, Olav Dalseth og Jan-Arne Rønningen 
Fravær : Bjørn Nymoen, Øistein Larsen, Otto Lagarhus, Per Halvor Rønningen og Olav Grande, Amund 
Rudlang og Brita Hermansen 
 
Det var meget stort frafall til vårt møte. Bare 3 var hos Olav. De øvrige kan angre, for vi hadde en hyggelig 
kaffeprat etter en liten omvisning i Olavs hus inkludert «furte-rommet» med mange store akvarier . Dette er 
Olavs store hobby. Imponerende ! 
 
Ref. presidentens innspill datert 20.2.2018. 
1. Spørreskjema 
Ref. Toralfs utsendte skjema 
Svar er scannet vedlagt . Ganske god enighet hos oss som hadde svart; vi tre på møtet samt Bjørn. 
 
2. Foredragsholdere! 
Vår komite har ansvaret 2 etterfølgende uker i april, og anser vel at vi har levert vårt i vår. 
Til høsten foreslås : 

- Øisteins presentasjon av skoleprosjektet i Uganda. 
- Magnar Simonsen, leder for Verdiskapningsinitiativet. (kontakt Øivind 
- Elin Weggersrud, ordførerer i Sande ( kontakt : Jan-Arne eller en annen)  ?? 
- Ellers tillater jeg meg å gjenta forslag fra forrige møte : Forfatter Ingar Johnsrud, Holmestrand ( 

kontakt Jan-Arne eller andre ??) 

3. Æresnysgjerrig 
Vi foreslår Fred Nordseth ( Eidsfoss) i 2018  
 
4. Paul Harris 
Vi foreslår Alf Johan Svele og et av våre medlemmer, som vi informerer presidenten om muntlig. 
Øivind understreket at det ikke bør være tilstrekkelige kvalifikasjoner å ha vært Rotary-medlem i mange år 
og vært president.  
 
5. Prosjekter. 
Vi som var tilstede er skeptiske fortsatt (!) til prosjektarbeide. Øivind forslo at vi kanskje kunne kombinere 
vår årlige sjøutflukt med plast-innsamling fra sjøen. Plast i havet er en enorm global utfordring. Vi kunne 
dermed også få litt miljøfokus og presseoppslag rundt det ? 
 
6. Annet  
Olav D. synes vi bør stramme betydelig inn på formaliteter i forbindelse med møter. De som stiller 
spørsmål, skal rekke en hånd i været. Presidenten gir ordet med navn på spørsmålsstiller. Vedkommende 
reiser seg og vender seg mot foredragsholder og salen og stiller sitt spørsmål.  
Det er altfor mye prat under foredrag. Det er respektløst og skal ikke skje !! 
Dessuten bør vi ikke havne i slike situasjoner som ved generalforsamlingen og opptak av nye medlemmer i 
desember. Slike viktige formelle begivenheter må være grundig forberedt og  følge «boka». 
 
27.02.2018   
Jan-Arne (ref) 
 


